
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno -  Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena:
N epřítomen/nepřítomna: 
Hosté:

18.10.2021 18.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
L. Axmannová, , Z. Stejskal, J. Talpa, Z. Matyáš, J.Belcredi 
Knauer, J. Drbal
B. Kubinková I ,  T. Hložánek, M.Sadílek

za ORF ing. Stehlík, p.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné a konstatoval, že výbor je 
usnášeníschopný. Otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo 
připomínek.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Návrh programu, volba ověřovatele
2. Rozpočtová opatření č. 18/2021 a č. 19/2021
3. Žádost TJ Sokol Bmo-Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z 

rozpočtu MČ Bmo-Líšeň na rok 2021
4. Žádost Lesní mateřské školy Mariánka o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu 

MČ Brno-Líšeň
5. různé

hlasováno: 6 pro. 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  navrhl p. L. Axmannovou -  nebyl další 
návrh, navržená souhlasí

usnesení: FV volí p. ing. J.Belcredi Knauera za ověřovatele zápisu

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtová opatření č. 18/2021 a č. 19/2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.

J. Talpa -  dotaz na předpoklad nákladů na akci ZŠ Šimáčkova -  zástupci ORF: cca 14 mil. Kč

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
rozpočtové opatření č.18/2021, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy o 2.050 tis. Kč a 
financování se snižuje o 2.050 tis Kč dle přílohy.
rozpočtové opatření č.19/2021, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 609 
tis. Kč dle přílohy.



hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Žádost TJ Sokol Brno-Líšeň o změnu struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté 
z rozpočtu MČ Brno-Líšeň na rok 2021

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.

Z.Stejskal -  doporučuje vyžádat konkretizaci nákladových položek na opravu a údržbu areálu 
-  zástupci ORF přislíbeno zajištění

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit se změnou struktury účelu neinvestiční dotace poskytnuté z rozpočtu MČ Brno 
-  Líšeň na rok 2021 Tělocvičné jednotě Sokol Brno -  Líšeň, IČ: 44993340, se sídlem 
Belcrediho 1317/27, 628 00 Brno
schválit Dodatek č .l ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň 
pověřit p.starostu podpisem Dodatku č.l

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

v
4) Žádost Lesní mateřské školy Mariánka o poskytnutí finanční dotace typu B z 
rozpočtu MČ Brno-Líšeň

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.

Z.Stejskal -  dotace typu B by měly být poskytované na výjimečné případy, nabízí se otázka, 
proč subjekt nežádá na uvedený účel v rámci dotací typu A

Diskutována otázka, co bylo předmětem dotace typu A poskytnuté danému subjektu -  
položka materiál a opravy

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
souhlasit s poskytnutím finanční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň ve výši 
33 000,-Kč žadateli Lesní mateřská škola Mariánka, školská právnická osoba, IČ: 061 
07 591, se sídlem Viničně Šumíce č.p.137, 664 06 Viničně Šumíce za účelem krytí 
nákladu spoejných s realizací projektu „LMS Mariánka -  Radostné dětství jako základ 
pro dobrý život“
schválit Smlouvu o poskytnutí finanční dotace
pověřit p.starostu podpisem Smlouvy
uložit ORF vypracovat rozpočtové opatření

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato



5) Různé

Z. Stejskal -  dotaz na objem finančních prostředků, který zůstává v rámci dotací B a A -  
p.Hakl -  B 320 tis.Kč, A 40 tis.Kč

J. Drbal -  je  na zvážení, pokud každoročně je zůstatek v rámci dotací B, zda nesnížit objem 
určený v plánovaném rozpočtu na dotace typu B a preferovat dotace typu A

Z.Stejskal -  dotaz na orientační náklady související s Domem pro seniory -  p.Hakl -  žádný 
odhad není

J.Talpa -  plánuje se úhrada nákladů na Dům pro seniory z VHČ? p.Hakl -  ano
- nemělo by jít o akci SMB? následovala diskuze týkající se otázky, proč by akce

měla či neměla být pod MC -  souvisí s gescí přidělování bytů

Z.Stejskal -  dotaz k ZS Simáčková + event. Další investiční požadavky ve vazbě na majetek 
v gesci MC -  p.Hakl -  nemá relevantní informace

zapsal: J. Drbal ověřil: J. Belcredi Knauer


